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W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 25 stycznia 2019r. uprzejmie informuję, że Gmina 

Wróblew od zeszłego roku prowadzi rozmowy z firmą, która będzie budowała farmy wiatrowe na 

terenie Gminy Warta, a wystąpiła o możliwość transportu turbin wiatrowych między innymi przez 

miejscowość Inczew. Zgoda na tego typu transport jest uzależniona od sfinansowania przez inwestora 

remontu drogi biegnącej przez miejscowość Inczew. Należy nadmienić, iż w budżecie Gminy Wróblew 

na rok 2019 nie ma zabezpieczonych środków finansowych na realizację tego zadania. Dlatego 

zasadne jest dalsze prowadzenie rozmów z w/w inwestorem celem realizacji inwestycji drogowej  

w miejscowości Inczew. 

 

Wójt Gminy 

(-) Tomasz Woźniak 

 


